
                                         P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr   XLV/2013

z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 30.09.2013r.

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie.

Godzina rozpoczęcia obrad:  12.00

Obecni na sesji radni: w obradach sesji uczestniczą wszyscy  radni (15).

Do punktu 1.

Otwarcia obrad XLV sesji dokonał pan Zbigniew Chlubicki, który stwierdził
prawomocność obrad dzisiejszej sesji.

Do punktu 2.

Nikt nie wnosił propozycji zmian  do zaproponowanego wcześniej porządku  obrad.

Porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Barczewie:

3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej  w Barczewie;
4.Informacja na temat stanu realizacji inwestycji gminnych przewidzianych do
wykonania w 2013r.
5.Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej we wsi
Nikielkowo;
6.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmienionego „Planu odnowy  sołectwa
Kronowo na lata  2009-2016”;
7.Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębu geodezyjnego Wójtowa;
8.Projekt uchwały w sprawie analizy aktualności Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo oraz miejscowych
planów zagospodarowania przestrzennego;
9.Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek obowiązkowego
pensum nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i
przedszkolach prowadzonych przez …...........;
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barczewo na lata 2013-2022;
11.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2013 rok;
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w
Barczewie z dnia 25 marca 2013r w sprawie poboru podatku od nieruchomości,
podatku rolnego oraz podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa,
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso;
13.Sprawozdania z działalności  stałych Komisji Rady Miejskiej;
14.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady
Miejskiej;
15.Interpelacje i zapytania radnych;
16.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;

 



17.Odpowiedzi  na  bieżące  zapytania:
18.Sprawy różne i  wolne  wnioski;
19.Zakończenie obrad XLV/13 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek obrad przyjęty został przez radnych.

Do punktu 3.

Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęty został
jednogłośnie;

Do punktu 4.

Informację na temat  stanu realizacji inwestycji gminnych przewidzianych do
wykonania w 2013r przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski;

Do punktu 5.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik
-kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLV(293)13

w sprawie  nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej we wsi Nikielkowo;

Do punktu 6.

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz Barczewa pan Lech Jan
Nitkowski.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XLV(294)13

w sprawie zatwierdzenia zmienionego „Planu odnowy sołectwa Kronowo na lata
2009-2016”;

Do punktu 7.

Wyjaśnienia do zmian m.p.z.p  Wójtowa przedstawił pan Krzysztof Zdziarstek 
kierownik Wydziału Budownictwa Inwestycji i Ochrony Środowiska.

 



Pan Edward Maciejewski  - dziś podejmujemy uchwałę, która pozwoli budować się
ludziom w Wójtowie. Gdyby nie nasz wspólny wniosek i poparcie Burmistrza 
tego projektu uchwały by nie było.

Pan Lech Nitkowski – gdyby nie opinia RDOŚ nie byłoby możliwości podjęcia takiej
uchwały. Jest jednak zagrożenie, że jeżeli miejscowości leżące w obrębie
AGLOMERACJI  nie podłączą się do kanalizacji do 2020r to będą nam groziły
potężne kary.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLV(295)13
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
fragmentów obrębu geodezyjnego Wójtowa.

Do punktu 8.

Wprowadzenia dokonał Burmistrz Barczewa.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                           U  C  H W  A  Ł  Ę   nr  XLV(296)13

w sprawie analizy aktualności Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Barczewo oraz miejscowych
planów zagospodarowania przestrzennego;

Do punktu 9.

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała pani Hanna Chyżyńska – dyrektor
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie.

Pan Tomasz Michałowski – na komisjach połączonych byłem przeciwny tej uchwale
i dziś  również. Proszę o rozdzielenie dyrektorów, wicedyrektorów od pedagogów i
doradców zawodowych. Proszę o podzielenie tej uchwały na pół. W gimnazjach
wychowawczo łatwo nie jest. Powinniśmy zobligować Burmistrza  do znalezienia
środków na utworzenie w gimnazjum  dodatkowego etatu pedagoga. Powinniśmy
iść w wychowanie. Pani dyrektor gimnazjum wystąpiła do GKRPA o przyznanie
środków na zatrudnienie pedagoga.

Pani Hanna Chyżyńska -  uważam, że nie powinniśmy dyskutować  nad
dodatkowym zatrudnieniem a nad zwiększeniem pensum – tak jak to się dzieje w
innych gminach. W naszej  gminie jest zatrudnionych więcej specjalistów niż w

 



innych gminach.

Pan Tomasz Michałowski – chciałem przypomnieć, że Związki  Zawodowe też
przysłały negatywną opinię  w tej sprawie. Nam chodzi konkretnie o pedagogów
więc proszę nie mydlić nam oczu.

Pan Jan Połowianiuk – jeśli podejmiemy tą uchwałę to mogą być problemy z
planami rocznymi szkoły. Ta zmiana weszłaby od jutra w życie a umowy zawarte z
pedagogami bazują na 23 godzinnym pensum. Osobiście widziałem już takie
angaże. Szukając kompromisu uważam, że możemy to zrobić ale nie róbmy tego
teraz a od 1 września 2014r.

Pani Teresa Lutarewicz – przewodnicząca Komisji Oświaty – przypominam, że
uchwała ta uchylona została ze względu na błędy formalne a nie merytoryczne.
Owszem Związki Zawodowe wyraziły swoją opinię ale nie jest ona wiążąca  dla nas
przy podejmowaniu decyzji. Nie powinniśmy wchodzić w pracę szkół. Uważam, że
powinniśmy podjąć tą uchwałę dziś.

Pan Halina Bronka – prawda jest taka, że życie niesie ciągłe  zmiany. Na komisjach
połączonych wynikła poważna dyskusja w tym temacie. Pani dyrektor
barczewskiego gimnazjum stwierdziła na tej komisji, że potrzebny jest dodatkowy
etat pedagoga w  gimnazjum.

Pan Zbigniew Chlubicki – w uchwale tej chodzi o usankcjonowanie pobytu
nauczycieli w szkole. Odpowiedzialność nauczycieli jest duża ale  są  inne zawody
gdzie też odpowiedzialność jest duża.

Pan Lech Nitkowski – za bezpieczeństwo w szkole odpowiada dyrektor szkoły,
natomiast państwo jesteście tymi którzy wskazują nam drogę. To nie jest widzimisię
burmistrza. Szkoła ma być bezpieczna. Dziwi mnie jednak to, że dyrektor
gimnazjum występuje do GKRPA o środki na zatrudnienie dodatkowego pedagoga.
Nie widziałem tego pisma.

Pan Tomasz Michałowski – w gestii GKRPA są różne zadania. Komisja zatrudniła
na umowę zlecenie psychologa . Na posiedzeniu naszej komisji była pani dyrektor,
którą poinformowaliśmy o takiej możliwości  i wówczas pani dyrektor wystąpiła do
nas z tym pismem.

Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o zakończenie dyskusji na ten temat.

Wniosek pani Jakończuk przyjęty został  10 głosami „za” przy 4 głosach
wstrzymujących.

Rada Miejska głosowała  nad projektem uchwały w sprawie zasad udzielania i
rozmiaru obniżek obowiązkowego pensum nauczycielom, którym powierzono
stanowiska kierownicze w  szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Barczewo oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego pensum  nauczycielom,
którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach

 



prowadzonych przez Gminę Barczewo oraz ustalenia tygodniowego
obowiązkowego pensum nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Barczewo oraz ustalenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli;

Na sali obecnych jest 14 radnych.

„Za” przyjęciem uchwały  głosowało 4 radnych;
„Przeciw” przyjęciu uchwały głosowało 7 radnych
Od głosu wstrzymało się  3 radnych.

Uchwała nie została przyjęta.

Do punktu 10  i  11

WPF

Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik  pani Dorota Kondratowicz.

Pan Zbigniew Chlubicki – po przeprowadzonej w Wójtowie inwestycji pozostało 20
tysięcy zł. Uważam, że te środki powinny pozostać do wykorzystania dla Wójtowa

Pan Jan Suliński  -  opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska  12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 „wstrzymującym”  podjęła:

                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XLV(297)13
w sprawie  zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata
2013-2022.

Zmianę budżetu  Gminy Barczewo na 2013r wraz z autopoprawkami (2)
przedstawiła Skarbnik pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 „wstrzymującym”
podjęła:

                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLV(298)13
w sprawie  zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2013r.
(wraz z autopoprawkami)

Do punktu 12.

 



Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XLC(299)13
w sprawie  zmiany Uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25
marca 2013r w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz
podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i
wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Do punktu 13.

Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej przedstawili
Przewodniczący poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie.

Do punktu 14.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności  między sesjami Rady :

-w tym miesiącu pomyślnie przeszliśmy proces certyfikacji Cittaslow;

-byliśmy również certyfikowani  w Poznaniu;

-w miesiącu wrześniu gościliśmy  delegację z Gminy Hagen a.T.W;

-w Nikielkowie odbyły się Dożynki Gminne;

-rozpoczęliśmy działalność Szkoły Muzycznej;

-odbyły się zawody wędkarskie w Ramsowie „Z Rodziną na Ryby”;

-odbyło się Święto Kartofla w Ruszajnach;

-w Barczewku odbył się AGROZAJAZD;

-Straż Miejska prowadzi rozeznanie w poszczególnych miejscowościach wśród
osób, które nie złożyły deklaracji śmieciowych.
Muszę powiedzieć, że współpraca z Firmą ECO z Biskupca układa się coraz lepiej.
Zdecydowanie poprawił się wygląd placów przy śmietnikach. Nie chciałbym tez aby
po świecie krążyła plotka, że nasza Spółka ZUK nie była przygotowana do
przetarghu. Była przygotowana, spełniała wszystkie wymogi określone
specyfikacją. Gdyby nie spełniała wszystkich wymogów nie mogłaby startować w
tym przetargu. Wygrała  firma, która dała niższą ofertę. Takie są prawa przetargów;
-w tym miejscu chciałbym odpowiedzieć panu Wrzoskowi na pytanie zadane na

 



poprzedniej sesji a dotyczące terminu oznakowania przejazdów i wjazdów w Łapce.
Termin wykonania tego zależy od procesu zinwentaryzowania terenu w Starostwie
Powiatowym w Olsztynie. Pan Starosta zobowiązał się, że to zadzieje się do końca
tego roku. Przepraszam za to, że to trwa tak długo;

-schronisko dla zwierząt jest już skończone.Trwa jego doposażanie;

-zamknięty jest temat budowy budynków socjalnych w Łęgajnach;

-odebrany został odcinek drogi dojazdowej do Kaplityn;

-w Szkole Podstawowej w Barczewie odbyła się Konferencja Promująca Zdrowie.

Do punktu 15.

Zapytania radnych.

Pan Jan Połowianiuk:
-jak wygląda sprawa pozyskania środków na budowę  kanalizacji na osiedlu
domków jednorodzinnych, gdzie kończy się za 21 dni ważność projektu na to
zadanie. Czy będzie coś zrobione aby do tego nie doszło?

Pan Lech Nitkowski:
-w środę spotykamy się z panem Kasprzakiem w tej sprawie. Nie dopuścimy do
tego aby projekt utracił ważność. Zapraszam pana radnego na to spotkanie.

Pani Halina Bronka:
-prosiłam o zbadanie  wody w rzece Kiermas. Woda jest mętna.Odpowiedzi nie
otrzymałam. Ponawiam prośbę;
-otrzymaliśmy od pana Burmistrza zapewnienie, że wszyscy  pracownicy
likwidowanej Spółki ZEC otrzymają zatrudnienie. Niestety  jeden z panów takiego
zatrudnienia nie otrzymał;

Pan Lech Nitkowski:
-pani Halino sesje są nagrywane i bardzo  proszę mówić prawdę, a prawda jest
taka, że powiedziałem iż zrobię wszystko aby dla tych ludzi znaleźć zatrudnienie.
Tak  też czyniłem i czynię. Panu, o którym Pani mówi  zaproponowaliśmy pracę
konserwatora w Szkole Podstawowej w Barczewie. Niestety  temu panu to nie
odpowiadało. Pan Jacek Kasprzak zatrudnił w ZWIK-u 2 pracowników z
likwidowanej Spółki. Jako Prezes tej Spółki musi przeanalizować czy da radę
zatrudnić jeszcze jednego.

Pan Andrzej Moszczyński:
-czy Gmina mogłaby wesprzeć mieszkańców Łęgajn i pomóc (w Starostwie)
aby zostały wyczyszczone odpływy przy  ulicy Olsztyńskiej w Łęgajnach.
Również na tej ulicy  przy przystanku autobusowym są dwie studzienki ale tylko
chłonne. Prośba o pomoc aby te studzienki były również odpływowe. Prosimy o
poparcie tego wniosku;

 



Pan Tomasz Michałowski:
-czy  wykonane zostanie podwórko przy bloku nr 54 przy ulicy Warmińskiej?
Mieszkańcy od wielu lat zwracają się z prośbą o wykonanie tego Podwórko jest
ciągle zalewane. Również schody prowadzące do tego budynku z ulicy Warmińskiej
są w opłakanym stanie. Czy mieszkańcy mogą liczyć na uregulowanie tego
problemu?
-czy będzie połatany wjazd do sklepu pana Stylki?
-czy zostanie naprawiona droga między blokiem 48 a 50 przy ulicy  Wojska
Polskiego, która jest w bardzo złym stanie;

Pan Dariusz Jasiński  - w tym roku będzie trudno to wykonać. Zabrakło nam
niestety 30 tysięcy na taki cel;

Pan Tomasz Michałowski:
-na jakim etapie jest bagrowanie rzeki, która płynie przy ul.Traugutta?
-czy na drodze w Ruszajnach można wykonać dwa spowalniacze?
-wielokrotnie przekazywane było dla pana pracownika, że  n ie są usunięte
korzenie po wyciętych drzewach;
-w naszej gazetce nastąpiła zmiana redaktora . Chciałbym uzyskać odpowiedź z
jakiego powodu nastąpiła ta zmiana i czy był ogłoszony konkurs;

Pani Teresa Lutarewicz:
-jak wygląda sprawa  przepustu w Ruszajnach przy kolei?
-przy ulicy Prostej jest zalewisko. Jest tak niebezpiecznie.Czy można to
zlikwidować?
-czy można uregulować sprawę numeracji domów w  Ruszajnach. Istnieją  dwa
domy z numerem 23;
-jak wygląda sprawa postawienia przystanku przy zjeździe na „17”?
-ponawiam prośbę o pomoc przy  postawieniu ekranów przy drodze wojewódzkiej
przy posesji państwa Rydel?

Pani  Alina Jakończuk:
-na jakim  etapie jest realizacja rozmieszczenia znaków drogowych po
przeprowadzonym  audycie?
-czy prace kanalizacyjne, które są prowadzone przy ulicy Lipowej  mają jakiś
związek z przewidywanym remontem ulicy Konopnickiej?

Pan Krzysztof Ludwiniak:
-kiedy zostanie oddana do użytku kanalizacja w Barczewku. Czy istnieje realne
zagrożenie, że sieć ta nie zostanie oddana do użytku do listopada 2013r?
-zjazd do Janczar. Tam został zmyty piach i  leży na jezdni. Służby drogowe
przyjeżdżają i przywożą nowy piach a tamten leży; 

Pan Czesław Kopczyński:
-prośba o pomoc przy uregulowaniu sprawy niebezpiecznego skrzyżowania  przy
drodze wojewódzkiej do Kronowa. Tam na jednym skrzyżowaniu są trzy
skrzyżowania. Zatrzymują się tam autobusy, które dowożą dzieci do szkoły. Jest
tam bardzo niebezpiecznie i może dojść do poważnego w skutkach wypadku. Może

 



udałoby się tam pobudować zatokę przystankową.

Pan Jan Suliński:
-kiedy rozpoczną się prace  na skrzyżowaniu  Niedźwiedź-Ramsowo;
-z końcem tego miesiąca wykonawca drogi przy szkole w Ramsowie miał
rozpocząć prace. Niestety nic się tam nie zadziało;

Pan Zbigniew Chlubicki:
-czy 20 tysięcy, które pozostały z realizacji inwestycji w Wójtowie można
przeznaczyć na  remont chodnika w Wójtowie?

Do punktu 16.

Pan Morawski -  Sołtys Niedźwiedzia:
-do kogo należy czyszczenie przepustów pod drogami powiatowymi?

Pani Mirosława Jasińska – radna Powiatu Olsztyńskiego:
-wielokrotnie na posiedzeniu Komisji Gospodarczej w powiecie alarmujemy w
sprawie fatalnego stanu  dróg powiatowych na naszym terenie. Składamy również
wnioski w tej sprawie na piśmie. Niestety odpowiedzi nie otrzymujemy.
Ja nie biorę wynagrodzenia za  utrzymanie tych dróg w należytym stanie. Za stan
dróg powiatowych w 100% odpowiada Starosta, który zatrudnia pracowników,
którzy powinni się tym zająć. Starosta na posiedzeniu Komisji powiedział, że już nie
chce więcej słyszeć  o dziurach na naszych drogach. Tak jak powiedziałam na
każdym posiedzeniu naszej Komisji składamy wnioski w sprawie  tych dróg.
Niestety wnioski pozostają bez odpowiedzi.

Pan Włodzimierz Staniszewski – przewodniczący Starego Miasta:
-przy bloku nr 4  należy wykonać odwodnienie, ponieważ blok jest ciągle zalewany;
-otrzymujemy plażę w Tumianach. Czy ona będzie udostępniona dla  mieszkańców
-czy zdemontowane piece z kotłowni przedszkolnej wystawiono na przetarg?

Pan Human – sołtys Leszna:
-czy zrobił pan coś w kierunku uruchomienia linii przewozu osób  na trasie
Barczewo-Leszno? Na jakim to jest etapie?

Do punktu 17.

Odpowiedzi:
Dla pani Bronki:
-rzeka Kiermas jest dopiero po bagrowaniu i być może musi się  ustabilizować.
Zwrócę się do WIOŚ-u;

dla pana Moszczyńskiego:
-w sprawie ulicy Olsztyńskiej w Łęgajnach wystąpimy do właściciela drogi. Mamy
niestety  informację, że mieszkańcy Łęgajn nie czyszczą  swoich studni
melioracyjnych;

 



dla pana Michałowskiego
-wjazd do sklepu pana Stylki musimy zrobic;

dla pani Lutarewicz
-podwójnym numerem domu w Ruszajnach zajmiemy się;
-w sprawie ustawienia ekranów koło domu państwa Rydel wystąpimy powtórnie;
-znaki po audycie – tu niestety będzie nas bolało  finansowo;

Pan Dariusz Jasiński:
-teraz zamówione są znaki na ulice: Klasztorną, Wiśniową  i Kraszewskiego i tam
będą umieszczone. Na następne musimu niestety poczekać, ponieważ jest to
związane z finansami;

Dla pani Jakończuk:
-ulica Konopnickiej okazało się, że nie ma tam potrzeby wymiany sieci
kanalizacyjnej ale jak zaczął kretem wymianę rur wodociągowych to rozbił dzikie
przyłącze. Stąd prace w ulicy Lipowej;

Dla pana Ludwiniaka:
-termin oddania kanalizacji w Barczewku. Mamy problem z wykonawcą.
Dogadaliśmy się, ż zmonitorowaliśmy sporne odcinki. Dziś pan Kasprzak
zawiadomił, że może odebrać  sieć a wykonawca wyposaży ją w przepompownie;

Pan Dariusz Jasiński:
-jutro będziemy wiedzieli kiedy to się zadzieje;

Pan Lech Nitkowski:
-stan dróg powiatowych  - jest to znany temat. Starosta twierdzi, że przyszły ciężkie
czasy;
-łuk na drodze w Łapce – dziś było w tej sprawie spotkanie. Trzeba koniecznie coś
z tym zrobić bo tam jest bardzo niebezpiecznie;

Dla pana  Kopczyńskiego:
-zmonitorujemy to. Jeśli tam jest działka gminna to trzeba będzie pomyśleć o
zatoce;

Dla pana Morawskiego:
-przepusty pod drogami powiatowymi – ich czyszczenie należy do powiatu;

Dla pana Staniszewskiego:
-w Tumianach nie będzie plaży. Będzie to teren rekreacyjny, na którym można
będzie posadowić np. grzybek, gdzie mieszkańcy będą mogli się spotkać;

Pan Janusz Sturlis – dla pana Staniszewskiego:
-kotły były stare i wysoko nieenergetyczne. Sprzedane zostały na złom;

Pan Dariusz Jasiński – dla pana Humana:
-odbyło się w tej sprawie spotkanie z przewoźnikami. Panowie stwierdzili, że nie są

 



w stanie uruchomić tam regularnych przejazdów ze względu na rentowność. Pan
Fronczak natomiast obiecał, że przeanalizuje sytuację i w ciągu trzech tygodni da
nam odpowiedź czy jest możliwość połączenia tych przejazdów z przejazdami do
innych  miejscowości. Również przewoźnik z Jezioran ma przeanalizować taką
możliwość. Jeżeli nam złożą takie oferty to będzie uruchomiona taka linia.

Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz – dla pana Michałowskiego:
-konkurs jest przewidziany jedynie na  stanowisko redaktora głównego i to właśnie
redaktor naczelny dobiera sobie redaktorów, z którymi zawiera umowy  na czas 6
miesięcy. Jeśli wywiązują się ze swoich obowiązków to umowy są przedłużane.
Skład redakcji nie jest stały i  zmienia się.

Do punktu 18.

Pan Tomasz Michałowski:
-w Radzie są dwa Kluby. Byłem przewodniczącym  jednego z nich. 26 września
poinformowałem przewodniczącego Rady o tym, że rezygnuję ze sprawowania tej
funkcji i z członkostwa w Klubie;

Pan Krzysztof Ludwiniak – panie radne powiatowe mówią, że nie otrzymują
odpowiedzi na swoje wnioski. Wiem, że pan Starostwa dyscyplinuje radnych
powiatowych do udziału w sesjach więc chyba powinien zdyscyplinować swoich
pracowników do udzielania odpowiedzi dla Was;

Pan Edward Maciejewski – ja co drugą sesję mówię o stanie dróg powiatowych na
naszym terenie. W tej dziedzinie również Burmistrz  powinien monitować na piśmie
w Powiecie w sprawie tych dróg.
Chciałem wspomnieć, że tegoroczne Dożynki Gminne odbyły się w Nikielkowie.
Uważam, że środki przeznaczane na tą uroczystość są zbyt małe. W sąsiednich
gminach samorządy na ten cel przeznaczają od 30 do 50 tysięcy zł. Uważam
również, że Sołtysi powinni być bardziej doinformowani i poproszeni o udział w
takich uroczystościach. Obawiam się , że   bez  takich działań to może  umrzeć
śmiercią naturalną. Wieniec, który wygrywa jedzie potem na Dożynki powiatowe,
wojewódzkie. To nie tak powinno wyglądać. Jak jedziemy to reprezentujemy Gminę
i uważam, że to powinno mieć odpowiednią oprawę. Dużo reprezentantów innych
Gmin miało swoje kapele bo za to są dodatkowe punkty a my niestety musieliśmy
zaśpiewać acapella. Otrzymaliśmy za to 2 punkty ale gdybyśmy mieli swój zespół
to by było więcej. Mamy przecież 2 chóry i to można było  to zrobić;

Pan Czesław  Kopczyński – na jakim etapie jest urządzanie drogi „na skróty”
dla dzieci idących do szkoły w Kronowie.

Pan Dariusz Jasiński – jesteśmy na etapie inwentaryzowania naszych wszystkich

 



dróg wewnętrznych.

Do punktu 19.

Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem dzisiejszego porządku obrad
zamykam XLV/13  sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis  
                                                                               Przewodniczący
                                                                               Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                               Zbigniew Chlubicki       

 


